
Tillgång till toalett året runt 

Även bastubadare har behov, och en del har av medicinska eller andra skäl mer frekventa behov än 

andra. I dag verkar problemet till viss del ibland lösas med att gå runt knuten.  Jag tycker att 

medlemmarna förtjänar fräschare möjligheter än så, och att ingen ska behöva avstå bad på grund av 

avsaknad av toalett. 

 

Under sommarhalvåret ställer staden upp bajamajor utanför ingången, och dessa duger gott och väl. 

Problemet är att de saknas på vintern. Jag gissar att det skulle innebära ett väl stort projekt att 

anlägga en egen toalett på området; möjligtvis att föreningen skulle kunna ha en egen bajamaja 

någonstans vid soldäck. Smidigast och billigast vore förstås att få staden att tillhandahålla 

bajamajorna året om, om så mot en kostnad. 

 

Jag föreslår att årsmötet beslutar: 

 

att styrelsen ser till att medlemmarna på lämpligast vis får möjlighet till toalettbesök på eller i 

anslutning till badet, året om. 
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Styrelsen yrkar avslag  

Frågan har diskuterats tidigare och då funnits vara omöjlig att genomföra. Fast 

avlopp finns inte och vintertid funkar inte bajamajor, och även om det skulle gå 

har klubben ingen möjlighet att själva underhålla en sådan: 


